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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
förenings ordinarie årsstämma 1991.11.19 i
Brandthovdaskolans matsal .

Närvarande: 35 röstberättigade

0rdförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och för-
klarade stämman öppnad.

$ l. Dagordning
Den föreslagna dagordningen godkändes.

$ Z. 0rdf. och sekr. för
Till ordförande för stämman valdes Magnus Månson och till stämman
sekreterare valdes Peter Haglund.

$ l. Justeringsmän titlik
Til1 justeringsmän tillika rösträknare valdes Lars Ahlstedt rösträknare
och Nils Glaveby.

$ 4.
Stämman ansåg att kallelse skett på behörigt sätt.

Kallelse till
stämman

$ :a. Andrad räkenskaps-
Magnus Månson redogjorde för bakgrunden till styrelsens period
proposition ang. ändring av föreningens räkenskapsperiod.
Stämman beslöt att bifalla försLaget och att stadgarna där-
för ändras till föIjande:

"$ 11: Räkenskapsperiod: Föreningens räkenskapsperiod om-
fattar tiden 1 januari - J1 december."

"$ 12: Föreningsstämma:tt 1:a stycket - " Ordinarie stämma skall
frållas under maj månad på tid och plats
som styrelsen bestämmer."
2:a och 3:e stycket är oförändiade.

$ fu. Förlängning av före-
Stämman beslöt även att räkenskapsåret som slutade 91.06.30 gående räkenskaps-
förlängs med 5 månader till 91.12.31 för att på så vis komma period
i fas med den nya räkenskapsperioden.
I och med att verksamhetsåret förlängts föll punkt 9 L.o.m.
13 i dagordningen bort och kommer alltså att behandlas först vid
stämman i maj -92.

$ lc. Ekonomin
Kassören Erik Wredling kunde ge stämmodeltagarna en god upp-
fattning om föreningen$konomi per 91.A6.10 och läget kan be-
skrivas såsom gott. Sånär som på ca 1000 kr har budgeten hållits
och överskottet var ca 20.000 kr.
Stämman beslöt att godkänna den redan utdebiterade avgiften på
22oo,-/2.150,- kr för 4:e kvartalet -91.

$ g. Val av styrelse,
Till styrelseordförande för | år valdes Magnus Månson ordf. och suppleant
(omval). TiII styrelseLedamöter för | år valdes Erik Wredling
och Gunnar Larsson (båda omval). Ti11 styrelsesuppleant för I
år valdes Benita Färdigsson (omval).

$ Z. Val av revisorer och
Till revisorer för | år valdes Kurt Nilsson och Birgit Piht. revisorsuppleant
(båda omval). Ti11 revisorsuppleant:för | år valdes Birgit
Spjut (omval).



$ s.
Ti11 valberedning för | år valdes Hans-0lof Persson, Kjell-
Ovar Gustavsson, Bernt Nordqvist och Anders Spjut (samman-
kallande) (samtliga omval).

$ 9'
för kommande år blir:

Bronskittelgatan 12
Bärnstensgatan 1 5
Kultyxgatan 24
Lurblåsargatan 25

$ 10.
Stämman beslöt att frågan huruvida föreningen från-{r-ed=--^
l-emmarna kan ta över ansvar och underhåll"Jr.yfoigfåSo8?f,e
att dessa skall komma att ingå i anläggningsbeslutet, skall
utredas oeh därefter dryftas vid stämman i maj -92.

$ tt.
Efter att ha förkastal förslaget om inköp av en motordriven
vertikalskärare, beslöt stämman att föreningen inköper 2 st
" manuella " vertikalskärare.

$ 12.
Följande motioner behandlades av stämman:

2.(t)
Val av valberedning

Val av gårdarnas
kontaktpe r sonerGårdarnas kontaktpersoner

Äke Lundqvist
Nils-Erik Nilsson
Anette /B jörn Andersson
Tore Wiklund

Underhå1 I
utår?8'?n

av garage-

Vertikalskärare

Motion ang. gårds-
st ädning

Kassören utdebiterar 100,- kr per hus och städtil]fälle för
alIa. De som deltar i städningen krediteras sedar;6eloppet,
varför defacto endast de som ej stäI}t upp med städinsats
kommer att få betal-a avgiften.

ir -De fastighetsägare som under sina städveckor (sommar)
inte har hälsa att bidra med arbetsinsats, föreslås bidra
friviJ-ligt till en städkassa genom inbetalning på föreningens
postgirokonto, belopp efter egen värdering av andras bidrag av
arbete. t'
Denna motion fastställdes utan kommentarer, då den bygger på
frivillig basis.

- Vad gäIler städninq (nOst + vår) faststäl-l-de stämman:

FöIjande punkter noteras i sammanhanget;
- Gårdarnas kontaktpersoner förmedlar en lista över vil-ka

som har städat och inte städat, till kassören efter varje
städning.

- Kontaktpersonerna kan vända sig till sekreteraren för
assistens med aktuell medlemsförteckning.

- 0m medlem ej kan ställa upp på gemensam städdag, skall
denne kontakta kontaktpersonen på gården för att få en städ-
uppgift som kan utföras före städdagen. Efter det att städ-
ningen genomförts på stäffifen skall gårdens område vara
färdigstädat.

- Kallelse till städdag måste d;Ias ut av kontaktpersonerna i
god tid före städdag (ca 14 dagar).

- fventuellt influtna mede-I kommer att öronmärkas för den gård
därifrån de betalas, och separatredovisas i föreningens balans-
räkning. Gårdarna kar/ärefter, enl. demokratiska reglerrfritt
disponera dessa medel för utsmyckning och utrustning av
gemensamma ytor.
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- Kontaktpersonerna måste tillse att fördela städveckorna
under sommaren på så vis att inte samma hus alltid får samma
vecka från år till år.
- I samband med ovanstående trycktes det på att grusgångarna
mellan trädgårdarna är föreningens gemensamma egendom och dessa
ska]l atltså även hålIas efter kollektivt under sommarhalvåret.

Magnus Månson läste upp en skrivelse från en medlem som
önskade en rejäl ansiktslyftning av föreningens gemensamma
egendom. Stämman beslöt att förslaget ej skall tas upp t.ill
behandling.

Snöröjningen för kommande
samma sätt som tidigare.
kontaktas entrepenör som
arbete.

$ 15.
säsong kommer att skötas på

Vid tillräckligt ymnigt snöfall
då endast tar betalt för utfört

$ 17.

Yttre miljön

Barnsäke rhet

Contai ne rpr0b lem

Snöröj ning

Video

$ 1J.

$ 14.

$ 15.

Birger Norberg, Kantyxgatan 15 meddelade stämman att han
gärna ställer upp med råd och dåd vad gäIler åtgärder för
att höja barnsäkerheten på gårdarna. Exempel på sådana finns
i form av gångspärrar på gården Bärnstensgatan/Kantyxgatan.

De boende i närheten av sopcontainern vid Bronsyxgatans
östra ände upplever det som ett problem att sopor ej endast
läggs i containern men även på och runtom. Vid blåsigt väder
far sedan lättare sopor runt och skräpar ned i grannskapet.
Det är sjäIvklart att om containern råkar vara full, tar vi
hem soporna och väntar tills den är tömd. 0fta går det också
att trycka ihop soporna och på så vis få plats med mer.

För ett 20-tal intresserade medlemmar visades en video-
snutt om ca. 15 minuter, filmat med specialkamera nere i
föreningens stamavloppsrör under Kantyxgatan fram till
kommunens huvudstamledning.

0rdförande Magnus Månson tackade de närvarande för visat int-
resse och förklarade årsstämman avslutad.

etbr Haglund
Justeras:


